

床单折叠机系列

Sheet folding machine series

- 1、采用吹气和刀闸相结合的自动折叠技术。
- 2、采用大屏幕液晶显示器智能化控制系统。
- 3、全中文电脑人机对话界面纵横拆次数自由编程。
- 4、采用双轮双速计长系统不论大小布草一次整定精确折叠。
- 5、运转速度调节范围大，能与各种烫平机匹配。
- 6、具有自诊断功能，单环节信号检测技术和完善的安全保护系统。
- 7、控制电脑采用继电器输出，无需中间继电器动作准确维护方便。
- 8、备有自动消除静电装置和安全防护开关，工作安全可靠。

- 1, using a combination of blowing and automatic folding knife technology.
- 2, the use of large-screen liquid crystal display intelligent control system.
- 3, the entire Chinese computer interactive interface the number of vertical and horizontal split free programming.
- 4, the use of two-wheeled two-speed system, regardless of the size of the Comptroller linen setting a precise folding.
- 5, the running speed adjustment range, can be matched with a variety of ironing machine.
- 6, with self-diagnostic function, single-link signal detection techniques and improve the safety protection system.
- 7, the control computer by relay output port without intermediate relay accurate and easy maintenance.
- 8, with automatic elimination of static switching devices and safety protection, safe and reliable.



型号 Model	单位 Unit	ZD3000	ZD3300
最大折叠长度 Maximum folding length	mm	3200	3200
最大折叠宽度 Maximum folding width	mm	3000	3300
折叠速度 Folding speed	m/min	10-50	10-50
最多折叠层次 Maximum fold level	次/层	5/32	5/32
使用气源压力 Use air pressure	Mpa	0.5-0.7	0.5-0.7
电源 Power supply	V/P/Hz	380/3/50	380/3/50
耗电量 Power consumption	kw/h	0.6	0.6
电机功率 Motor Power	KW	1.5kw+0.55kw	1.5kw+0.55kw
配用压缩机排量 Free air deliver	m ³ /min	1.2	1.2
外型尺寸(长×宽×高) Dimensions (L×W×H)	mm	4160×2950×1750	4460×2950×1750
整机重量 Total Weight	kg	1400	1600